
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 18. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 187
Ministeren bedes oplyse, hvornår lovgivningen er implementeret, så de stude-
rendes mulighed for at tage ECTS-points ud over det i uddannelsen stipulere-
de, altså at indføre en form for honors-program for de dygtigste studerende,
er en reel mulighed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Esben Lunde Larsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Esben.Lunde.Larsen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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